## ELS1101

Targeted Speaking Component	مهارة التحدث المستهدفة
What is it?	ما هي؟
An alternative assessment speaking task selected within each module for learners to focus on the active production of language. Student's audio recordings of their speaking are uploaded and evaluated by instructors according to a rubric that reflects the targeted CEFR level of the course. Students get credit for accepted audio recording, while rejected recordings have to be redone by students and submitted for evaluation again before the due date. The student has a maximum of two attempts to successfully complete this task.	كجزء من تطبيق التقييم البديل يتم اختيار موضوع للطلاب التحدث عنة داخل كل محطة دراسية كي يركزوا على مهارة انتاج اللغة. يتم تحميل التسجيلات الصوتية لمحادثات الطلاب وتقييمها من قبل المدرسين وفقًا لمعيار تقييم يعكس مستوى CEFR المستهدف للمادة. يحصل الطلاب على در جات مقابل التسجيل الصوتي المقبول ، بينما يجب إعادة التسجيلات المرفوضة من قبل الطلاب وتقديمها للتقييم مرة أخرى قبل التاريخ المحدد. لدى الطالب محاولتان كحد أقصى لإكمال هذه المهمة بنجاح قبل التاريخ المحدد.
Instructor's Responsibility	مسؤولية المدرس/ة
<ol> <li>Start working with students on the skill when applying speaking in class even if you haven't reached the unit.</li> <li>the speaking activity is based. Apply best practices inclass teaching strategies (PPP, TTTetc.) when introducing the video upon which</li> <li>Complete the activities related to the video in the textbook to introduce and rehearse the use of target language.</li> <li>Rehearse in class addressing the speaking prompts.</li> <li>Give students feedback on their speaking rehearsals</li> <li>Direct students to record and then upload their speaking online.</li> </ol>	إبدأ العمل مع الطلاب بتقديم مهارة التحدث في الفصل حتى إذا لم تكن قد وصلت إلى الوحدة.     يعتمد نشاط التحدث على تطبيق أفضل الممارسات في استراتيجيات التدريس داخل الفصل (Presentation, Practice and Production, الخاب. عند تقديم (Test, Teach, Test TTT, الخاب. عند تقديم الفيديو.     " إكمال الأنشطة المتعلقة بالفيديو في الكتاب التعريف واستخدام اللغة المستهدفة والتدرب عليها على مهارة التحدث م بالتعليق على تدريبات الطلاب على مهارة التحدث التحديث على الطلاب على مهارة التحديث على المنصة تحميلها على المنصة تحميلها على المنصة تحميلها على المنصة
Student's Responsibility	مسؤولية الطالب/ة
<ol> <li>Work with peers both during class and out of class on rehearsing the targeted speaking.</li> <li>Follow up with your instructor for feedback on your speaking.</li> <li>Record your speaking at home.</li> <li>Upload your speaking online onto Blackboard. Make sure you have fully addressed the prompts.</li> <li>Repeat the process if the speaking recording is</li> </ol>	العمل مع رفقاءك في الفصل أو خارجه على     التدريب على موضوع التحدث المستهدف     حادثتك     محادثتك     سجل محادثتك بالمنزل     قم بتحميل محادثتك علي المنصة     قر المحمول على المنصة     قر المحمول على المنصة (Blackboard) وتاكد من انك استهدفت كل المنطلبات بالكامل
rejected the first time.	<ul> <li>حرر نفس العملية اذا تم رفض المحادثة في المرة الاولى</li> </ul>